
Projekt protokołu z systemu eSesja nr 58/2024
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 20 lutego 2024 r.

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 20:08 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Hanna Białas
2. Katarzyna Dysarz
3. Grażyna Filipowicz
4. Andrzej Kopacki
5. Jacek Król
6. Katarzyna Kukolka-Bogocz
7. Michał Nowak
8. Ireneusz Wiśniewski

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad o pkt. "Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o
realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „XII Opolska Sztafeta
Pływacka Olimpiad Specjalnych”. .

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał
Nowak
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopacki
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski

3. Przyjęcie protokołu nr 57/2024 z 23 stycznia 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 57/2024 z 23 stycznia 2024 r..



Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski

4. Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań w placówkach
oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby zgłaszane w tym zakresie
przez poszczególne instytucje, radnych oraz mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie
funduszy zewnętrznych na ten cel.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło oraz przewodniczący
komisji Andrzej Kopacki.

5. Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach inicjatywy
lokalnej zadania publicznego pn. „XII Opolska Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych”.

Głosowano w sprawie:
Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach inicjatywy
lokalnej zadania publicznego pn. „XII Opolska Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych”..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Król

6. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji dot. sekcji
oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów).

W dyskusji udział wzięli:

- Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy WOPR z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu,
prezes: Bogdan Stańczyk,
- Stowarzyszenie Sympatyków Karate „Bushido” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, prezes:
Oskar Łuczkiewicz,
- Miejski Międzyszkolny Klub Sportowy Kędzierzyn-Koźle, przewodniczący zarządu: Marek
Skrzydlewski,
- Uczniowski Klub Sportowy „9 Football  Academy Kędzierzyn-Koźle” , prezes: Roman
Radłowski,
- Beninca Uczniowski Klub Sportowy „Feniks” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu,
przedstawicielka Edyta Nowak-Jasek,



- Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Województwa Opolskiego, Oddział Rejonowy w
Kędzierzynie-Koźlu, prezes Oddziału: Tadeusz Witko,
- Wodniacki Klub Sportowy „AQUA ACTIVE” Kędzierzyn-Koźle z siedzibą
w Kędzierzynie-Koźlu, prezes: Krzysztof Chałat,
- Uczniowski Klub Sportowy „CAPER” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, prezes: Sławomir
Smętek,
- Towarzystwo Sportowe Energia Blachownia z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu prezes: Dawid
Czepul,
- Rogowskie Towarzystwo Sportowe ODRA Kędzierzyn-Koźle z siedzibą
w Kędzierzynie-Koźlu, prezes: Wojciech Prajs,
- Towarzystwo Sportowe „Chemik” Kędzierzyn-Koźle z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu,
trener Szymon Jaremko,
- Klub Sportowy Koziołek z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, prezes: Robert Wencel,
- Automobilklub Kędzierzyńsko-Kozielskim z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, przedstawiciel
Wojciech Kluk,
- Klub Sportowy CARDIO-SPORT z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, prezes: Mirosław
Radzioch.

Głosowano wniosek w sprawie:
utworzenie zespołu ds. rozwoju piłki nożnej.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Michał Nowak
BRAK GŁOSU (4)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Ireneusz Wiśniewski

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

8. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


